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Uprzejmie informuję, że na L sesji Rady Miejskiej 24 czerwca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Kinga 

Klepacka zgłosiła następujące wnioski: 

1) Ja również, podobnie jak moje przedmówczynie, chciałam poruszyć kwestię i prośbę 
o zwiększenie oddziałów w tarnowskich oczywiście szkołach i chciałabym, aby o liczbie 
oddziałów decydowała faktyczna ilość chętnych do danych szkół.  

2) W imieniu mieszkańców ulicy Fredry poprosiła zamontowanie lustra przy wjeździe 

na ulicę Głowackiego, ponieważ widoczność we wskazanym miejscu jest bardzo 

ograniczona.  

3) Zwróciła się z prośbą o wyrównanie dużego ubytku w nawierzchni ulicy Fredry. 

4) Poprosiła o uporządkowanie chodnika, miejsc parkingowych i pasu zieleni przy ulicy 

Prostopadłej. Poinformowała, że chodnik jest w bardzo złym stanie, jest częściowo 

zasłonięty przez pobliskie drzewa i krzewy, a na pasie zieleni zalegają worki 

ze śmieciami. 
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